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ZÁPISNICA 

z I. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Pezinku, konaného dňa 04.03.2021 

prostredníctvom videokonferencie v čase od 09:00 hod. do 17:17 hod.  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie MsZ, voľba návrhovej komisie, schválenie programu 

2. Návrh VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi  

3. Návrh VZN o určení výšky finančných príspevkov na prevádzku a mzdy na žiaka 

základnej umeleckej školy, dieťaťa materskej školy a dieťa školského zariadenia   

4. Návrh VZN, ktorým sa mení VZN č. 8/2020 o dotáciách  

5. Schválenie zmien a doplnkov k územnému plánu č. 1/2018 a návrh VZN, ktorým sa 

mení VZN č. 11/2016, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť územného plánu mesta 

Pezinok 

6. Návrh predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok na projekt Kompostáreň 

Pezinok  

7. Návrh bodov a detailov do koncepcie využívania verejného priestoru pre súkromné 

účely (plnenie uznesenia MsZ z 26.11.2020) 

8. Návrh konceptu na prevádzkovanie rekreačných oblastí (plnenie uznesenia MsZ 

z 26.11.2020) 

9. Návrh na zmenu Štatútu Mesta Pezinok a Štatútu a rokovacieho poriadku stálych 

komisií pri Mestskom zastupiteľstve v Pezinku 

10. Informácia z činnosti ÚHK 

11. Správa z kontrolnej činnosti za rok 2020 

12. Vyhodnotenie práce komisií MsZ za rok 2020 

13. Návrh na zmenu v Komisii športu 

14. Interpelácie 

15. Rôzne 

16. Informácie primátora 

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

 

Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor Ing. arch. Igor Hianik.  

V čase 9:05 hod. bolo prihlásených na online rokovanie MsZ 18 poslancov. Primátor 

konštatoval, že krátke meškanie bolo spôsobené technickým problémom pri prihlasovaní 

niektorých poslancov  

 

Predsedajúci ospravedlnil z neúčasti na rokovaní mestského zastupiteľstva poslancov: Ľubomír 

Uhlár, Richard Oravec (ktorý sa následne, v priebehu hodiny, na rokovanie prihlásil) 

 

Zároveň ospravedlnil z neúčasti na zasadnutí MsZ prednostku MsÚ Ing. Janku Lehockú (úmrtie 

v rodine) 

Informoval, že HK z dôvodu zdravotných problémov nastúpila predčasne na MD. 

Poslanec Mács tlmočil ospravedlnenie poslanca Ľuboša Čecha (zdravotné dôvody) 
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Primátor informoval o požiadavke MsR, aby tlmočil stanovisko k 2 bodom: 

1. Návrh na zmenu Štatútu Mesta Pezinok a Štatútu a rokovacieho poriadku stálych 

komisií pri Mestskom zastupiteľstve v Pezinku. 

K predmetnému materiálu prebehla na mestskej rade dňa 23.2.2021 diskusia a žiadajú 

o stiahnutie materiálu z rokovania MsZ. 

2. Bod, ktorý bol prerokovávaný na mestskej rade 23.2.2021: Lokalita na ul. 1. mája 

(pozemok pri futbalovom štadióne) 

Mestská rada žiada zaradiť tento bod na diskusiu do bodu Rôzne 

 

Primátor požiadal poslancov, aby si ešte pred voľbou návrhovej komisie a schvaľovaním 

programu, vyskúšali hlasovanie (poslancom bol zaslaný manuál).  

 

1. skúšobné hlasovanie: Prítomní 19 

*výsledky hlasovaní podľa automaticky generovaného sumára aplikácie Teams 

Za: 63% (12) 

Milan Grell, Marián Šipoš, Martin Dulaj, Pavol Rybár, Kvetoslava Štrbová, Drahomír 

Šmahovský, Marek Manák, Jozef Chynoranský, Milan Čech, Adam Kovačovský, Roman 

Mács, Mária Wagingerová 

Proti: 5% (1) 

Juraj Pátek 

Zdržal sa: 31% (6) 

Oliver Solga, Božena Mizerová, Ľuboš Hidaši, Peter Janeček, Branislav Macháč, Pavel Alexy 

Poslanec Branislav Macháč avizoval, že o 12:00 hod musí odísť. 

 

Nakoľko sa vyskytol problém pri hlasovaní, primátor požiadal o druhé testovacie hlasovanie: 

 

2. skúšobné hlasovanie: Prítomní 20 

Za: 55% (11) 

Marián Šipoš, Kvetoslava Štrbová, Jozef Chynoranský, Pavel Alexy, Milan Čech, Mária 

Wagingerová, Drahomír Šmahovský, Milan Grell, Martin Dulaj, Adam Kovačovský, Roman 

Mács 

Proti: 10% (2) 

Pavol Rybár, Juraj Pátek 

Zdržal sa: 35% (7) 

Elena Žárska, Božena Mizerová, Branislav Macháč, Oliver Solga, Ľuboš Hidaši, Peter Janeček, 

Marek Manák 

 

Predsedajúci konštatoval, že je prihlásených 20 poslancov a zasadnutie MsZ je 

uznášaniaschopné. 

 

1.1 Voľba do Návrhovej komisie (ďalej len NK) 

 

Predsedajúci navrhol do návrhovej komisie (ďalej len NK) poslanca: Roman Mács 
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➢ Poslanec Šmahovský – faktická poznámka (nemali by komisiu tvoriť aspoň 2 poslanci) 

➢ Primátor – všeobecná zhoda – stačí jeden 

 

1. hlasovanie: Prítomní:20 

Za: 95% (19) 

Božena Mizerová, Marek Manák, Marián Šipoš, Elena Žárska, Jozef Chynoranský, Juraj Pátek, 

Adam Kovačovský, Peter Janeček, Kvetoslava Štrbová, Drahomír Šmahovský, Milan Čech, 

Milan Grell, Martin Dulaj, Ľuboš Hidaši, Pavel Alexy, Branislav Macháč, Roman Mács, Pavol 

Rybár, Mária Wagingerová 

Proti: 0% (0) 

Zdržal sa: 5% (1) 

Oliver Solga 

 

Výsledok hlasovania: Návrhová komisia bola schválená 

 

1.2 Schválenie programu 

 

Predsedajúci vyzval poslancov k predneseniu pozmeňujúcich návrhov k predloženému 

programu (vypustenie bodov alebo presun)  

Diskusia: 

➢ Poslanec Kovačovský – technická poznámka 

➢ Poslankyňa Žárska – otázka ohľadom hlasovania o predloženom návrhu programu 

➢ Primátor – vysvetlenie o hlasovaní 

➢ Poslanec Šmahovský – poslanecký návrh 

 Stiahnuť z rokovania bod č. 9 - Návrh na zmenu Štatútu Mesta 

Pezinok a Štatútu a rokovacieho poriadku stálych komisií pri 

Mestskom zastupiteľstve v Pezinku 

 

Hlasovanie o poslaneckom návrhu poslanca Šmahovského – vypustenie bodu č. 9 

2. hlasovanie: Prítomní:20 

Za: 84% (16) 

Peter Janeček, Milan Čech, Marek Manák, Jozef Chynoranský, Adam Kovačovský, 

Kvetoslava Štrbová, Božena Mizerová, Ľuboš Hidaši, Elena Žárska, Mária Wagingerová, 

Martin Dulaj, Milan Grell, Pavel Alexy, Juraj Pátek, Roman Mács, Marián Šipoš 

Proti: 0% (0) 

Zdržal sa: 15% (3) 

Pavol Rybár, Oliver Solga, Branislav Macháč 

Poslanec Šmahovský avizoval, že bol za návrh (neukázalo sa to v tabuľke) 

Výsledok hlasovania: poslanecký návrh bol schválený 

 

Primátor vyzval poslancov na doplňujúce návrhy do programu. 

➢ Poslanec J. Pátek – poslanecký návrh 

 Do bodu Rôzne doplniť „Informácia o zámere zvýšenia ceny 

podnájmu v Mestskej poliklinike“ 
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➢ Poslanec Mács – poslanecký návrh 

 Úprava nájomných vzťahov s nájomníkmi v priestoroch mesta 

tak, aby sme im mohli pomôcť čerpať pomoc od štátu (žiada 

zaradiť ako prvý bod rokovania) 

 Do bodu Rôzne doplniť „ Personálne zloženie mestskej rady“ 

➢ Poslanec Šipoš – poslanecký návrh 

 Do bodu Rôzne doplniť „ Kontrola plnenia rozpočtu 2021“ 

 Do bodu Rôzne doplniť „Zvýšenie efektivity výberu daní 

v súvislosti s uzneseniami prijatými v decembri 2020“ 

➢ Primátor vyzval poslancov (členov MsR) na podanie poslaneckého návrhu ohľadom 

diskusie k „Lokalita na ul. 1. mája (pozemok pri futbalovom štadióne)“ 

➢ Poslankyňa Žárska – nemá k danému bodu materiál, nebolo to na pracovnom MsZ, 

navrhla to zaradiť na nasledujúce zastupiteľstvo 

➢ Poslanec Rybár – poslanecký návrh 

 Do bodu Rôzne doplniť „Lokalita na ul. 1. mája (pozemok pri 

futbalovom štadióne)“ 

➢ Poslankyňa Žárska – faktická poznámka 

➢ Poslanec Alexy – aké je prihlasovanie na faktickú poznámku a do diskusie? 

➢ Primátor – odpovedal (faktická poznámka – zapnutá kamera) 

➢ Poslanec Alexy – návrh k poslaneckému návrhu pána Rybára – dať na diskusiu do 

pracovného MsZ 

➢ Poslanec Rybár – dovysvetlenie (lehoty na zverejnenie) 

➢ Poslanec Mács – chýba mu materiál 

➢ Poslanec Rybár – schválenie pre siete (môže rozhodnúť primátor, MsR) 

 

Primátor ukončil diskusiu a požiadal NK aby dala o jednotlivých poslaneckých návrhoch 

hlasovať. 

NK dala hlasovať o poslaneckom návrhu poslanca J. Pátka:  

Zaradiť do bodu Rôzne  „Informácia o zámere zvýšenia ceny podnájmu v Mestskej poliklinike“ 

3. hlasovanie: Prítomní: 19 

Za: 94% (18) 

Martin Dulaj, Kvetoslava Štrbová, Peter Janeček, Elena Žárska, Milan Čech, Marek Manák, 

Juraj Pátek, Jozef Chynoranský, Milan Grell, Božena Mizerová, Mária Wagingerová, Drahomír 

Šmahovský, Pavel Alexy, Ľuboš Hidaši, Roman Mács, Branislav Macháč, Adam Kovačovský, 

Pavol Rybár 

Proti: 0% (0) 

Zdržal sa: 5% (1) 

Oliver Solga 

Výsledok hlasovania: poslanecký návrh bol schválený 

 

NK dala hlasovať o poslaneckom návrhu poslanca Mácsa: 

Zaradiť do programu bod „Úprava nájomných vzťahov s nájomníkmi v priestoroch mesta tak, 

aby sme im mohli pomôcť čerpať pomoc od štátu“(zaradiť ako prvý bod rokovania) 

4. hlasovanie: Prítomní: 21 
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Za: 100% (21) 

Marek Manák, Richard Oravec, Marián Šipoš, Juraj Pátek, Milan Čech, Kvetoslava Štrbová, 

Martin Dulaj, Pavol Rybár, Ľuboš Hidaši, Oliver Solga, Jozef Chynoranský, Pavel Alexy, Peter 

Janeček, Drahomír Šmahovský, Elena Žárska, Milan Grell, Adam Kovačovský, Mária 

Wagingerová, Božena Mizerová, Branislav Macháč, Roman Mács 

Proti: 0% (0) 

Zdržal sa: 0% (0) 

Výsledok hlasovania: poslanecký návrh bol schválený 

 

NK dala hlasovať o poslaneckom návrhu poslanca Mácsa: 

Zaradiť do bodu Rôzne „Personálne zloženie mestskej rady“ 

5. hlasovanie: Prítomní: 21 

Za: 95% (20) 

Marek Manák, Elena Žárska, Milan Čech, Mária Wagingerová, Božena Mizerová, Branislav 

Macháč, Drahomír Šmahovský, Juraj Pátek, Ľuboš Hidaši, Pavel Alexy, Jozef Chynoranský, 

Richard Oravec, Martin Dulaj, Marián Šipoš, Kvetoslava Štrbová, Peter Janeček, Pavol Rybár, 

Adam Kovačovský, Milan Grell, Roman Mács 

Proti: 0% (0) 

Zdržal sa: 4% (1) 

Oliver Solga 

Výsledok hlasovania: poslanecký návrh bol schválený 

 

NK dala hlasovať o poslaneckom návrhu poslanca Šipoša: 

Zaradiť do bodu Rôzne „Kontrola plnenia rozpočtu 2021“ 

6. hlasovanie: Prítomní: 21 

Za: 95% (20) 

Jozef Chynoranský, Richard Oravec, Marián Šipoš, Kvetoslava Štrbová, Ľuboš Hidaši, Milan 

Čech, Martin Dulaj, Elena Žárska, Drahomír Šmahovský, Pavel Alexy, Peter Janeček, Božena 

Mizerová, Branislav Macháč, Mária Wagingerová, Juraj Pátek, Adam Kovačovský, Marek 

Manák, Milan Grell, Pavol Rybár, Roman Mács 

Proti: 0% (0) 

Zdržal sa: 4% (1) 

Oliver Solga 

Výsledok hlasovania: poslanecký návrh bol schválený 

 

NK dala hlasovať o poslaneckom návrhu poslanca Šipoša: 

Zaradiť do bodu Rôzne „Zvýšenie efektivity výberu daní v súvislosti s uzneseniami prijatými 

v decembri 2020“ 

7. hlasovanie: Prítomní: 20 

Za: 95% (19) 

Milan Čech, Richard Oravec, Juraj Pátek, Elena Žárska, Drahomír Šmahovský, Kvetoslava 

Štrbová, Ľuboš Hidaši, Martin Dulaj, Božena Mizerová, Marián Šipoš, Peter Janeček, Branislav 

Macháč, Pavel Alexy, Milan Grell, Mária Wagingerová, Marek Manák, Adam Kovačovský, 

Roman Mács, Pavol Rybár 
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Proti: 0% (0) 

Zdržal sa: 5% (1) 

Oliver Solga 

Výsledok hlasovania: poslanecký návrh bol schválený 

 

NK dala hlasovať o poslaneckom návrhu poslanca Rybára: 

Zaradiť do bodu Rôzne „Diskusia k prevodu pozemku, Lokalita na ul. 1. mája (pozemok pri 

futbalovom štadióne)“ 

8. hlasovanie: Prítomní: 21 

Za: 65% (13) 

Marián Šipoš, Milan Čech, Jozef Chynoranský, Marek Manák, Branislav Macháč, Peter 

Janeček, Milan Grell, Juraj Pátek, Mária Wagingerová, Martin Dulaj, Richard Oravec, Adam 

Kovačovský, Pavol Rybár 

Proti: 15% (3) 

Ľuboš Hidaši, Božena Mizerová, Drahomír Šmahovský 

Zdržal sa: 20% (4) 

Pavel Alexy, Elena Žárska, Oliver Solga, Roman Mács 

Nehlasoval: 1 

Výsledok hlasovania: poslanecký návrh bol schválený 

 

Predsedajúci dal hlasovať o programe ako celku tak, ako bol predložený, aj so schválenými 

poslaneckými návrhmi. 

9. hlasovanie: Prítomní: 21 

Za: 90% (18) 

Milan Čech, Elena Žárska, Marián Šipoš, Kvetoslava Štrbová, Peter Janeček, Drahomír 

Šmahovský, Ľuboš Hidaši, Branislav Macháč, Richard Oravec, Jozef Chynoranský, Pavel 

Alexy, Juraj Pátek, Mária Wagingerová, Marek Manák, Milan Grell, Adam Kovačovský, Pavol 

Rybár, Roman Mács 

Proti: 0% (0) 

Zdržal sa:10% (2) 

Božena Mizerová, Oliver Solga 

Nehlasoval: 1 

Výsledok hlasovania: Program bol schválený 

 

1.3 Úprava nájomných vzťahov s nájomníkmi v priestoroch mesta tak, aby mohli 

čerpať pomoc od štátu (doplnený bod) 

 

Nakoľko bod do programu navrhol poslanec Mács, primátor mu odovzdal slovo, aby oboznámil 

poslancov s problematikou. 

Navrhol aby tak, ako pri prvej vlne pandémie, tak aj teraz, pri druhej vlne, MsZ odsúhlasilo 

zníženie nájmu podnikateľom v priestoroch mesta na 50% za obdobie, kedy sa podnikateľská 

činnosť nedala vykonávať. 

Predsedajúci otvoril k bodu diskusiu. 
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Diskusia: 

➢ Poslanec Macháč  

➢ VFO, Ing. Gusejnova 

➢ Poslanec Macháč 

➢ Poslanec Šipoš 

➢ Poslankyňa Žárska  

➢ Poslanec Mács 

➢ Poslanec M. Čech 

➢ Poslankyňa Žárska 

➢ Poslanec Šipoš 

➢ Poslanec Alexy 

➢ Poslanec M. Čech – faktická poznámka 

➢ Poslanec Kovačovský – faktická poznámka 

➢ VFO, Ing. Gusejnova – je potrebné nové uznesenie 

➢ Poslanec Oravec 

➢ Poslanec Grell – je za podporu, ale zdrží sa hlasovania, keďže je v priestoroch mesta 

➢ Poslanec Mács 

➢ Primátor – diskusný príspevok (ako využiť peniaze získané z prebytkov testovania) 

➢ Poslane Mács 

➢ Poslanec Macháč – faktická poznámka 

➢ Poslanec Manák  

➢ VPR, Gottschallová 

➢ VFO, Gusejnova 

➢ Poslanec Manák 

➢ Poslankyňa Wagingerová – poslanecký návrh 

 Aby sa hlasovalo o časti, ktorú prezentoval primátor, aby sa 

vytvorila pracovná skupina zložená z poslancov a zamestnancov 

MsÚ, kde by sa určili pravidlá a kritéria na poskytnutie pomoci. 

Navrhuje aby sa najprv hlasovalo o návrhu poslanca Mácsa – Odpustenie nájmu  

➢ Primátor – upresnil; budú nasledovať 2 hlasovania 

➢ Poslanec Macháč – faktická poznámka 

➢ Poslanec Mács – upozornil na poradie hlasovania o návrhoch 

➢ Primátor 

 

NK obdržala jeden poslanecký návrh poslanca Mácsa, v ktorom sa hovorí: 

 „Navrhujem mestskému zastupiteľstvu, aby sa od 1. januára 2021 

až do skončenia výnimočného stavu nájomcom v mestských 

priestoroch znížilo nájomné o 50%.“ 

 

➢ Poslanec Kovačovský – faktická poznámka 

➢ Poslanec Šipoš – faktická poznámka (všetkým nájomcom, ktorí sú v mestských 

priestoroch?) 

➢ Poslanec Macháč – pripomienka k PN (nie tým, ktorí majú zavreté, ale tým, ktorým 

bolo nariadené mať zatvorenú prevádzku) 
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NK zaznamenala poslanecký návrh poslankyne Wagingerovej 

 Vytvorenie poslaneckej pracovnej skupiny, ktorá sa bude 

zaoberať ďalšími rôznymi spôsobmi pomoci pre tých, ktorí boli 

pandémiou a týmto stavom dotknutí  

 

Primátor dal hlasovať o poslaneckom návrhu poslanca Mácsa (doplneného o pripomienku 

poslanca Macháča) 

Znenie uznesenia: Aby sa od 1. januára 2021 až do skončenia výnimočného stavu nájomcom 

v mestských priestoroch, ktorým bolo nariadené mať zatvorenú prevádzku, znížilo nájomné 

o 50%. 

10. hlasovanie: Prítomní: 22 

Za: 95% (21) 

Martin Dulaj, Jozef Chynoranský, Branislav Macháč, Pavol Rybár, Kvetoslava Štrbová, Juraj 

Pátek, Milan Čech, Richard Oravec, Marek Manák, Matej Farbula, Božena Mizerová, Oliver 

Solga, Drahomír Šmahovský, Elena Žárska, Ľuboš Hidaši, Marián Šipoš, Peter Janeček, Adam 

Kovačovský, Mária Wagingerová, Roman Mács, Pavel Alexy 

Proti: 0% (0) 

Zdržal sa: 4% (1) 

Milan Grell 

Výsledok hlasovania: poslanecký návrh prijať uznesenie bol schválený 

 

Primátor dal hlasovať o poslaneckom návrhu poslankyne Wagingerovej 

Vytvorenie poslaneckej pracovnej skupiny, ktorá sa bude zaoberať ďalšími rôznymi spôsobmi 

pomoci pre tých, ktorí boli pandémiou a týmto stavom dotknutí  

11. hlasovanie: Prítomní: 22 

Za: 100% (22) 

Matej Farbula, Juraj Pátek, Božena Mizerová, Milan Čech, Kvetoslava Štrbová, Peter Janeček, 

Martin Dulaj, Ľuboš Hidaši, Milan Grell, Jozef Chynoranský, Oliver Solga, Mária 

Wagingerová, Richard Oravec, Branislav Macháč, Elena Žárska, Adam Kovačovský, Roman 

Mács, Marek Manák, Pavol Rybár, Pavel Alexy 

Poslanci Šmahovský a Šipoš – technická chyba – výsledok hlasovania „za“ sa nezobrazil. 

Proti: 0% (0) 

Zdržal sa: 0 

Výsledok hlasovania: poslanecký návrh bol schválený 

 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=1470s 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie MsZ č. 1-1 /2021 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov 

schvaľuje 

aby sa od 1. januára 2021 až do skončenia výnimočného stavu nájomcom v mestských 

priestoroch, ktorým bolo nariadené mať zatvorenú prevádzku, znížilo nájomné o 50% 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=1470s
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Poslanecký návrh poslanca Mácsa - DOPLNENÝ  BOD DO PROGRAMU : 

 

Úprava nájomných vzťahov s nájomníkmi v priestoroch mesta, tak aby  mohli čerpať pomoc 

od štátu (doplnený bod)  

 

2. Návrh VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými 

odpadmi  

 

Predkladá:   Ing. Ján Záchenský, vedúci oddelenia výstavby a životného prostredia 

Spracovali:  Mgr. Jana Guštafiková, referent životného prostredia 

    Ing. Oľga Moťovská, vedúca ref. ŽP, komunálnych služieb a dopravy 

   Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ v Pezinku 

 

 

Stanovisko komisie ŽP, prírodných hodnôt a odpadu zo dňa: 28.01.2021 - odporúča schváliť 

návrh VZN 

(6 za; 0 proti; 0 nehlasoval) 

Komisia odporúča, aby systém zberu, ktorý bude platiť od r. 2022 bol zavedený už teraz, aby 

si ľudia nezvykali na niečo, čo od roku 2022 nebude platiť. 

 

Uznesenie Mestskej rady v Pezinku zo dňa 23.02.2021 – odporúča schváliť návrh VZN 

(6 za; 0 proti; 0 zdržal sa) 

 

Informácie k predkladanému bodu uviedol Ing. Ján Záchenský, vedúci oddelenia výstavby 

a životného prostredia. 

Oboznámil poslancov o prijatých pripomienkach k predmetnému VZN od obyvateľov 

a následne o ich vyhodnotení. 

Primátor otvoril diskusiu k predloženému materiálu 

 

Diskusia  

➢ Poslankyňa Žárska 

➢ Poslanec Manák – predniesol stanovisko Komisie ŽP, prírodných hodnôt a odpadu 

➢ Ing. Záchenský, VOVaŽP 

➢ Poslanec Oravec 

➢ Poslanec Alexy – faktická poznámka 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Oravec – faktická poznámka 

➢ Poslanec Grell – faktická poznámka 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Šipoš – faktická poznámka 

➢ Poslanec Manák 

➢ Poslanec Alexy – faktická poznámka 

Predsedajúci dal hlasovať o danom bode tak, ako bol predložený na rokovanie 
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12. hlasovanie: Prítomní: 22 

Za: 95% (21) 

Jozef Chynoranský, Marián Šipoš, Roman Mács, Božena Mizerová, Milan Čech, Kvetoslava 

Štrbová, Pavol Rybár, Oliver Solga, Drahomír Šmahovský, Ľuboš Hidaši, Elena Žárska, Mária 

Wagingerová, Matej Farbula, Juraj Pátek, Marek Manák, Richard Oravec, Peter Janeček, Adam 

Kovačovský, Martin Dulaj, Milan Grell, Pavel Alexy 

Proti: 0% (0) 

Zdržal sa: 4% (1) 

Branislav Macháč – avizoval, že hlasoval „za“ 

Výsledok: bod prešiel - schvaľuje 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=6031s 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie MsZ č. 1-2 /2021 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 6 ods. 1 v spojení s § 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov a v zmysle § 81 zákona č. 79/2015 Z.z. o odpadoch a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov 

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie 

o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 

(skrátene „o odpadoch“) 

 

3. Návrh VZN o určení výšky finančných príspevkov na prevádzku a mzdy na 

žiaka základnej umeleckej školy, dieťaťa materskej školy a dieťa školského 

zariadenia   

 

Predkladá:   RNDr. Mário Ležovič, PhD., MPH, vedúci odd. školstva a sociálnej starostlivosti 

Spracovali:  Drahoslava Pátková, referentka účtovania a rozpočtu pre školstvo 

                    PaedDr. Erik Špaňo, metodik školského úradu 

 

Stanovisko komisie školstva, mládeže a vzdelávania zo dňa: 17.02.2021 - odporúča 

(5 za; 0 proti; 4 nehlasovali) 

 

Stanovisko mestskej školskej rady zo dňa: 17.02.2021 - odporúča 

(9 za; 0 proti; 1 nehlasoval) 

 

Uznesenie Mestskej rady v Pezinku zo dňa: 23.02.2021 – odporúča schváliť návrh VZN 

(7 za; 0 proti; 0 zdržal sa) 

 

Bližšie informácie k bodu podal RNDr. Mário Ležovič, PhD., MPH, vedúci odd. školstva 

a sociálnej starostlivosti. 

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil 

Primátor dal o predloženom bode hlasovať. 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=6031s
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13. hlasovanie: Prítomní: 22 

Za: 95% (21) 

Milan Čech, Marek Manák, Branislav Macháč, Jozef Chynoranský, Ľuboš Hidaši, Peter 

Janeček, Drahomír Šmahovský, Božena Mizerová, Matej Farbula, Kvetoslava Štrbová, Elena 

Žárska, Richard Oravec, Adam Kovačovský, Pavol Rybár, Juraj Pátek, Martin Dulaj, Roman 

Mács, Pavel Alexy, Milan Grell, Marián Šipoš, Mária Wagingerová 

Proti: 0% (0) 

Zdržal sa: 4% (1) 

Oliver Solga 

Výsledok: bod prešiel - schvaľuje 

 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=7103s 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie MsZ č. 1-3/2021 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. g) a ustanovenia § 6 ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a v zmysle ustanovenia § 6 ods. 12 písm. b) a 

c) zákona č. 596/2003 Z. z. 

o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v 

znení neskorších predpisov 

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie 

o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej 

školy, dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia 

 

4. Návrh VZN, ktorým sa mení VZN č. 8/2020 o dotáciách  

 

Predkladá: Ing. Alena Gusejnova, vedúca finančného oddelenia 

Spracovali: JUDr. Jana Kľúčiková, referent exekúcií 

   Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ v Pezinku 

 

Stanovisko Mestskej rady v Pezinku zo dňa 23.02.2021: odporúča schváliť VZN v predloženom 

znení 

 

Vedúca finančného odd. Ing. Gusejnova ozrejmila poslancom dôvod úpravy VZN. 

Diskusia: 

➢ Poslanec Alexy – oprava formálnej chyby 

 

Nikto ďalší sa do diskusie neprihlásil. 

Predsedajúci dal o bode hlasovať  

14. hlasovanie: Prítomní: 21 

Za: 100% (21) 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=7103s


MsZ 04.03.2021                                                                              12 

Zapísala: Mária Odehnalová 

Milan Čech, Branislav Macháč, Pavol Rybár, Ľuboš Hidaši, Marián Šipoš, Jozef Chynoranský, 

Božena Mizerová, Peter Janeček, Oliver Solga, Mária Wagingerová, Richard Oravec, Drahomír 

Šmahovský, Matej Farbula, Elena Žárska, Marek Manák, Adam Kovačovský, Martin Dulaj, 

Milan Grell, Juraj Pátek, Pavel Alexy, Roman Mács 

Proti: 0% (0) 

Zdržal sa: 0% (0) 

Výsledok: bod prešiel - schvaľuje 

 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=7415s 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie MsZ č. 1-4 /2021 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) zákona SNR č. 369/1990 Zb.  

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie, 

ktorým sa mení VZN č. 8/2020 o dotáciách 

 

5. Schválenie zmien a doplnkov k územnému plánu č. 1/2018 a návrh VZN, 

ktorým sa mení VZN č. 11/2016, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť územného 

plánu mesta Pezinok 

 

Predkladá:     Ing. arch. Igor Hianik, primátor Mesta Pezinok 

spracovali: Bc. Bibiána Piršelová, odborne spôsobilá osoba na obstarávanie ÚPP a ÚPD 

   Ing. arch. Zdenka Augustiničová, vedúca referátu rozvoja mesta 

 

 

Stanovisko komisie územného plánovania, výstavby a dopravy zo dňa 22.02.2021:  

Nakoľko sa členovia vo vymedzenom čase nezišli v uznášaniaschopnom počte, zasadnutie 

komisie sa neuskutočnilo a bod sa neprerokoval.  

 

Stanovisko Mestskej rady v Pezinku zo dňa  23.02.2021: odporúča schváliť VZN 

v predloženom znení  

 

Úvod k predkladanému materiálu predniesol primátor a požiadal o informáciu aj spracovateľku 

materiálu Ing. arch. Augustiničovu, vedúcu referátu rozvoja mesta 

Kvórum pre schválenie Uznesenia je potrebná nadpolovičná väčšina prítomných poslancov, 

kdežto pri prijatí VZN je potrebné prísnejšie kvórum a to trojpätinová väčšina prítomných 

poslancov. Účinky týchto dvoch noriem sú dané odlišnou právnou úpravou a treba ich dodržať. 

Z dôvodu, že uvedené materiály veľmi úzko súvisia a ich schválenie má význam v celosti, je 

pripravený jeden materiál, pri ktorom je potrebné si tieto skutočnosti uvedomiť. 

K predloženému materiálu prebehla diskusia aj na pracovnom MsZ. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=7415s
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Diskusia: 

➢ Poslanec Macháč 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Macháč  

➢ Primátor 

➢ Ing.arch. Augustiničová, vedúca referátu rozvoja mesta 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Solga – faktická poznámka 

➢ Poslanec Šipoš 

➢ Poslanec Mács 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Mács 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Rybár – faktická poznámka 

➢ Poslanec Mács 

➢ Poslanec Rybár – faktická poznámka 

➢ Poslanec Solga – faktická poznámka 

➢ Z. Augustiničová, VRRM 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Solga – faktická poznámka 

➢ Poslanec Šipoš 

➢ Poslankyňa Wagingerová 

 

Primátor ukončil diskusiu a požiadal o hlasovanie o bode tak, ako bol predložený. 

Hlasuje sa jedným hlasovaním po a) b) c) 

15. hlasovanie: Prítomní: 20 

Za: 60% (12) 

Pavol Rybár, Juraj Pátek, Milan Grell, Milan Čech, Peter Janeček, Marián Šipoš, Jozef 

Chynoranský, Drahomír Šmahovský, Marek Manák, Martin Dulaj, Adam Kovačovský, Mária 

Wagingerová 

Proti: 10% (2) 

Božena Mizerová, Ľuboš Hidaši 

Zdržal sa: 30% (6) 

Kvetoslava Štrbová, Richard Oravec, Pavel Alexy, Elena Žárska, Matej Farbula, Roman Mács 

Výsledok: bod prešiel - schvaľuje 

 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=7692s 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie MsZ č. 1-5 /2021 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov a v zmysle ustanovenia § 27 ods. 3 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom 

plánovaní a stavebnom poriadku 

A. berie na vedomie 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=7692s
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1. Správu o prerokovaní Zmien a doplnkov č. 1/2018 ÚPN mesta Pezinok 

2. Stanovisko Okresného úradu v Bratislave – Odboru výstavby a bytovej politiky, č. OU-BA-

OVBP3-2020/012755 zo dňa 30.12.2020 k Zmeny a doplnky č.1/2018 Územného plánu mesta 

Pezinok podľa § 25 zákona č. 50/76 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku (stavebný 

zákon), v znení neskorších predpisov 

B. schvaľuje 

1. Zmeny a doplnky č. 1/2018 Územného plánu mesta Pezinok (zverejnené 

na https://www.pezinok.sk/?yggid=891 ),  

 

2. Všeobecne záväzné nariadenie č. X/2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 11/2016, 

ktorým sa vyhlasuje záväzná časť územného plánu mesta Pezinok, 

3. vyhodnotenie stanovísk a pripomienok uplatnených pri prerokovaní Zmien a doplnkov 

č. 1/2018 Územného plánu mesta Pezinok. 

C. žiada 

primátora mesta Pezinok 

1. zabezpečiť spracovanie čistopisu Zmien a doplnkov č. 1/2018 Územného plánu mesta 

Pezinok podľa rozhodnutia schvaľujúceho orgánu o schválení, 

2. zabezpečiť uloženie Zmien a doplnkov č. 1/2018 Územného plánu mesta Pezinok v zmysle 

ustanovení § 28 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku (stavebný 

zákon) v znení neskorších predpisov, 

3. doručiť záväznú časť Zmien a doplnkov č. 1/2018 Územného plánu mesta Pezinok 

dotknutým orgánom. 

 

11:52 hod. predsedajúci vyhlásil prestávku do 13:00 hod. 

Pokračovanie po prestávke – 13:05 hod   

16. hlasovanie – prezentácia poslancov: 16 

 

6. Návrh predloženia žiadosti o nenávratný finančný príspevok na projekt 

Kompostáreň Pezinok  

 

 

Predkladá:   Ing. Ján Záchenský, vedúci oddelenia výstavby a životného prostredia 

Spracovali:  Ing. Ján Záchenský, vedúci oddelenia výstavby a životného prostredia 

    Ing. Gabriela Repová, referentka ŠFRB a projektového riadenia 

 

Stanovisko komisií pri MsZ: materiál nebol prerokovaný v komisiách. 

 

Uznesenie Mestskej rady v Pezinku zo dňa: 23.02.2021 – odporúča schváliť materiál 

(6 za; 0 proti; 1 zdržal sa) 

 

Bližšie informácie k predkladanému materiálu predniesol Ing. Ján Záchenský, vedúci oddelenia 

výstavby a životného prostredia. 

Uznesením MsZ č. 1-163/2020 zo dňa 10.12.2020 bola schválená žiadosť o nenávratný 

finančný príspevok na výstavbu a strojné vybavenie kompostárne a spolufinancovanie vo výške 
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5% z celkových oprávnených nákladov, pričom bola uvedená predpokladaná hodnota 

nákladov. Dňa 30.12.2020 bola podaná žiadosť o NFP z Operačného programu Kvalita 

životného prostredia. Riadiaci orgán nás následne kontaktoval s požiadavkou, že uznesenie 

MsZ musí obsahovať nielen vyjadrenie spolufinancovania vo výške 5%, ale musí byť táto 

hodnota uvedená aj číselne v eurách. Z tohto dôvodu je potrebné nové znenie uznesenia. 

Diskusia: 

➢ Poslanec Hidaši – procedurálny návrh 

➢ R. Gottschallová, VPR  

➢ Poslanec Hidaši – faktická poznámka (mení sa aj cena) 

➢ Poslankyňa Žárska  

➢ J. Záchenský, VVaŽP 

➢ R. Gottschallová, VPR – nebolo by správne zrušiť uznesenie (už sa na základe neho 

niečo plnilo) 

➢ Poslanec Hidaši – súhlasí s p. Gottschallovou 

➢ Poslanec Manák  

➢ Poslanec Šipoš – poslanecký návrh 

 pred podpisom ZoNFP, t.j. po schválení príspevku, predložiť ju 

na odsúhlasenie MsZ spolu s podnikateľským plánom predmetnej 

investície vrátane jej následnej prevádzky 

 

Nikto ďalší sa do diskusie už neprihlásil, primátor ukončil diskusiu a dal slovo NK 

NK: zaznamenala 1 poslanecký návrh poslanca Šipoša: 

Pred podpisom ZoNFP, t.j. po schválení príspevku, predložiť ju na odsúhlasenie MsZ spolu s 

podnikateľským plánom predmetnej investície vrátane jej následnej prevádzky 

➢ poslanec Hidaši 

➢ R: Gottschallová 

➢ J. Záchenský, VVaŽP 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Alexy – navrhuje zmenu uznesenia z 10.12.2020 (zmena formulácie textu) 

➢ Poslanec Hidaši – súhlasí a procedurálny návrh sťahuje 

NK dala hlasovať o poslaneckom návrhu poslanca Šipoša. 

17. hlasovanie: Prítomní: 20 

Za: 89% (17) 

Milan Čech, Peter Janeček, Richard Oravec, Marek Manák, Marián Šipoš, Martin Dulaj, Pavol 

Rybár, Mária Wagingerová, Elena Žárska, Matej Farbula, Drahomír Šmahovský, Roman Mács, 

Kvetoslava Štrbová, Pavel Alexy, Juraj Pátek, Jozef Chynoranský, Adam Kovačovský 

Proti: 0% (0) 

Zdržal sa: 10% (2) 

Božena Mizerová, Ľuboš Hidaši 

Milan Grell bol za – avizoval technickú chybu 

Výsledok: poslanecký návrh prešiel  
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➢ Poslanec Alexy – faktická poznámka (spýtal sa, či si poslanci osvojili návrh na zmenu 

textu uznesenia - schvaľuje zmeny uznesenia číslo.../2020 ) 

➢ Primátor – súhlas s návrhom – všeobecná zhoda 

 

Primátor dal hlasovať o bode so schváleným poslaneckým návrhom s tým, že sa mení pôvodne 

uznesenie z roku 2020 

18. hlasovanie: Prítomní: 20 

Za: 85% (17) 

Kvetoslava Štrbová, Peter Janeček, Milan Čech, Juraj Pátek, Jozef Chynoranský, Matej 

Farbula, Roman Mács, Marián Šipoš, Drahomír Šmahovský, Marek Manák, Richard Oravec, 

Adam Kovačovský, Martin Dulaj, Milan Grell, Pavel Alexy, Pavol Rybár, Mária Wagingerová 

Proti: 5% (1) 

Ľuboš Hidaši 

Zdržal sa: 10% (2) 

Božena Mizerová, Elena Žárska 

Výsledok: bod prešiel – schvaľuje s poslanecký návrhom 

 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=14877s 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie MsZ č. 1-6/2021 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle §11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  

schvaľuje 

zmenu uznesenia Mestského zastupiteľstva č. 1-163/2020 zo dňa 10.12.2020 a doplnenie 

o poslanecký návrh 

Žiadosť o nenávratný finančný príspevok  

z Operačného programu Kvalita životného prostredia  

1. predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok ŽoNFP s názvom projektu: 

Kompostáreň Pezinok v rámci výzvy s kódom: OPKZP-PO1-SC111-2019-56 

2. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 

3. výšku 5% spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa v sume 136 893,71 EUR 

z celkových oprávnených výdavkov projektu 

4. zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta 

Pezinok 

5. pred podpisom ZoNFP, tzn. po schválení príspevku, predložiť ju na odsúhlasenie MsZ 

spolu s podnikateľským plánom predmetnej investície vrátane jej následnej prevádzky. 

 

 

7. Návrh bodov a detailov do koncepcie využívania verejného priestoru pre 

súkromné účely 

 

Predkladá:   Ing. Marián Šipoš, poslanec MsZ 

Spracovali:   Ing. arch. Zdenka Augustiničová, vedúca referátu rozvoja mesta 

    Ing. arch. Silvia Jančová, referent územného plánovania 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=14877s
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    Jaroslava Solgová, referent nehnuteľností 

    Ing. Ján Záchenský, vedúci oddelenia výstavby a životného prostredia 

    Ing.arch. Irena Dorotjaková, referent komunikácie 

 

Stanovisko komisie územného plánovania, výstavby a dopravy zo dňa 22.02.2021: 

Nakoľko sa členovia vo vymedzenom čase nezišli v uznášaniaschopnom počte, zasadnutie 

komisie sa neuskutočnilo a bod sa neprerokoval. 

 

Mestská rada v Pezinku zo dňa 23.2.2021: odporúča zobrať predložený materiál na vedomie 

 

Predsedajúci navrhol diskutovať spoločne o bode 7 a bode 8 a po ukončení diskusie hlasovať 

o bodoch jednotlivo 

Poslanci vyjadrili s návrhom jednoznačný súhlas. 

 

Úvod predniesol predkladateľ materiálu poslanec Šipoš. Doplnila ho Ing. arch. Zdenka 

Augustiničová, vedúca referátu rozvoja mesta. 

Výsledkom dokumentu „Koncepcia využívania verejných priestranstiev v Pezinku“ by malo 

byť zadefinovanie jasných pravidiel, práv a povinností smerom k jeho všeobecnému i 

osobitému užívaniu, jeho údržby, správy, budovania, ale i správania sa v ňom či vymáhanie 

dodržiavania stanovených pravidiel a zásad. Taktiež bude slúžiť na podklad pre prijímanie 

stanovísk k investičným akciám dotýkajúcich sa verejného priestranstva či ovplyvňujúcich jeho 

kvalitu alebo využitie. Nezanedbateľným prínosom tohto dokumentu bude aj edukácia 

užívateľov verejného priestranstva a vyvarovanie sa tak nepríjemným konfliktným situáciám 

spôsobeným nedostatočnou znalosťou, ktorá vedie napríklad k neoprávneným záberom 

mestských pozemkov, odstavovaniu vozidiel na verejnej či cestnej zeleni, svojvoľnej realizácii 

terénnych úprav v ochranných pásmach, umiestňovaniu reklám či spevnených plôch na 

verejnom priestranstve, alebo výsadbe drevín či záhonov a to všetko bez súhlasu vlastníka 

pozemku a rešpektovania zákonných noriem. 

 

Materiál bol prediskutovaný aj na pracovnom mestskom zastupiteľstve. 

Predkladateľ materiálu, poslanec Šipoš, konštatoval, že na materiáli sa bude ďalej pracovať a ak 

majú poslanci záujem, môžu sa prihlásiť do pracovnej skupiny. 

 

Diskusia: 

➢ Poslanec Alexy – finálna verzia týchto 2 bodov má byť VZN ? 

➢ Poslanec Šipoš – áno VZN, ale aj do interného predpisu smerom k mestu 

➢ Poslanec Alexy – poslanecký návrh 

 Premenovať dokumenty a hlasovať: berieme na vedomie 

Základné východiská pre vypracovanie VZN o využívaní 

verejného priestoru pre súkromné účely a VZN o zásadách 

prevádzkovaní rekreačných oblastí 

➢ Poslanec Šipoš – súhlasí s VZN 

➢ Poslankyňa Žárska – poslanecký návrh  

 Dokumenty nedávať ako VZN, ale ako koncepciu 
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➢ Poslanec Kovačovský – hlási sa do pracovnej skupiny 

➢ Poslanec Rybár – hlási sa do pracovnej skupiny 

➢ Poslanec Mács – nie VZN, ale navrhuje koncepciu 

➢ Poslanec Šipoš – nemusí byť VZN, súhlasí s koncepciou 

➢ Poslanec Alexy – faktická poznámka (východiská pre niečo) 

➢ Poslankyňa Žárska – faktická poznámka 

➢ Poslanec Šipoš 

➢ Poslanec Farbula – hlási sa do pracovnej skupiny 

➢ Poslanec Oravec – hlási sa do pracovnej skupiny 

➢ Z. Augustiničová, VRRM – materiál je len úvodný, pracovný 

 

Predsedajúci ukončil diskusiu a dal slovo NK. 

 

NK zaznamenala 1 poslanecký návrh poslankyne Žárskej (po dohode s poslancom Alexym) 

Mestské zastupiteľstvo berie na vedomie Základné východiská pre spracovanie Koncepcie o 

využívaní verejného priestoru 

 

Tento poslanecký návrh sa vzťahuje aj na hlasovanie v bode 8 

 

19. hlasovanie: Prítomní 20  

Za:100% (20) 

Peter Janeček, Milan Čech, Mária Wagingerová, Pavol Rybár, Marián Šipoš, Elena Žárska, 

Richard Oravec, Jozef Chynoranský, Juraj Pátek, Drahomír Šmahovský, Ľuboš Hidaši, Adam 

Kovačovský, Martin Dulaj, Kvetoslava Štrbová, Marek Manák, Milan Grell, Božena Mizerová, 

Pavel Alexy, Roman Mács, Matej Farbula 

Proti: 0% (0) 

Zdržal sa: 0% (0) 

Výsledok: poslanecký návrh bol schválený  

 

20. hlasovanie: Prítomní:20  

Za:100% (20) 

Mária Wagingerová, Milan Čech, Pavol Rybár, Peter Janeček, Roman Mács, Elena Žárska, 

Božena Mizerová, Ľuboš Hidaši, Kvetoslava Štrbová, Jozef Chynoranský, Juraj Pátek, 

Drahomír Šmahovský, Richard Oravec, Matej Farbula, Pavel Alexy, Milan Grell, Marek 

Manák, Adam Kovačovský, Martin Dulaj, Marián Šipoš 

Proti: 0% (0) 

Zdržal sa: 0% (0) 

Výsledok: bod prešiel – berie na vedomie  

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie MsZ č. 1-7/2021 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov 

berie na vedomie 
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Základné východiská pre spracovanie Koncepcie o využívaní verejného priestoru 

 

8. Návrh konceptu na prevádzkovanie rekreačných oblastí 

 

PREDKLADÁ:  Ing. Marián Šipoš, poslanec MsZ 

SPRACOVALI:  Ing. arch. Zdenka Augustiničová, vedúca referátu rozvoja mesta 

    Ing. arch. Silvia Jančová, referent územného plánovania 

    Jaroslava Solgová, referent nehnuteľností 

    Ing. Ján Záchenský, vedúci oddelenia výstavby a životného prostredia 

    Ing.arch. Irena Dorotjaková, referent komunikácie 

 

Stanovisko komisie územného plánovania, výstavby a dopravy zo dňa 22.02.2021: 

Nakoľko sa členovia vo vymedzenom čase nezišli v uznášaniaschopnom počte, zasadnutie 

komisie sa neuskutočnilo a bod sa neprerokoval. 

 

Mestská rada v Pezinku zo dňa 23.2.2021: odporúča zobrať predložený materiál na vedomie. 

 

Diskusia: prebehla v bode 7 

 

Poslanecký návrh schválený v bode 7: Mestské zastupiteľstvo berie na vedomie Základné 

východiská pre spracovanie Koncepcie na prevádzkovanie rekreačných oblastí. 

21. hlasovanie: Prítomní: 20 

Za:100% (20) 

Milan Čech, Juraj Pátek, Peter Janeček, Pavol Rybár, Božena Mizerová, Richard Oravec, Jozef 

Chynoranský, Drahomír Šmahovský, Kvetoslava Štrbová, Marek Manák, Roman Mács, Matej 

Farbula, Elena Žárska, Martin Dulaj, Ľuboš Hidaši, Milan Grell, Pavel Alexy, Mária 

Wagingerová, Adam Kovačovský, Marián Šipoš 

Proti: 0% (0) 

Zdržal sa:0% (0) 

Výsledok: bod prešiel – berie na vedomie 

 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=16684s 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie MsZ č. 1-8/2021 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov 

berie na vedomie 

Základné východiská pre spracovanie Koncepcie na prevádzkovanie rekreačných oblastí 

 

 

9. Návrh na zmenu Štatútu Mesta Pezinok a Štatútu a rokovacieho poriadku stálych 

komisií pri Mestskom zastupiteľstve v Pezinku – stiahnutý bod z rokovania 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=16684s


MsZ 04.03.2021                                                                              20 

Zapísala: Mária Odehnalová 

10. Informácie z činnosti ÚHK 

 

Predkladá:   Ing. Anna Taškárová, PhD., hlavná kontrolórka 

Spracoval:  Ing. Anna Taškárová, PhD., hlavná kontrolórka 

 

Predkladateľka materiálu Ing. Anna Taškárová, PhD., hlavná kontrolórka, je toho času na 

materskej dovolenke (odchod na predčasnú MD zo zdravotných dôvodov) 

Primátor vyzval poslancov k diskusii. 

 

➢ Poslankyňa Žárska – nakoľko nemala informáciu, že HK odchádza na predčasnú MD, 

žiadala HK po zverejnení materiálov dňa 25.2.2021 e-mailom o predloženie Správy 

o kontrole Pezinského kultúrneho centra. Hlavná kontrolórka jej 3.3.2021 oznámila, že 

jej od nej mail neprešiel.  

Predsedajúci ukončil diskusiu a dal hlasovať o bode Informácie z činnosti ÚHK 

 

22. hlasovanie: Prítomní: 20 

Za:55% (11) 

Martin Dulaj, Milan Čech, Marián Šipoš, Peter Janeček, Juraj Pátek, Pavol Rybár, Mária 

Wagingerová, Milan Grell, Marek Manák, Jozef Chynoranský, Adam Kovačovský 

Proti: 15% (3) 

Božena Mizerová, Richard Oravec, Matej Farbula 

Zdržal sa: 30% (6) 

Ľuboš Hidaši, Drahomír Šmahovský, Elena Žárska, Kvetoslava Štrbová, Roman Mács, Pavel 

Alexy 

Výsledok: bod prešiel – berie na vedomie 

 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=18570s 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie MsZ č. 1-9/2021 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, v zmysle ustanovenia §18f, ods. 1, písm. d)  

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

berie na vedomie 

Informácie z činnosti ÚHK 

v znení predloženého materiálu 

 

11. Správa o kontrolnej činnosti útvaru hlavnej kontrolórky za rok 2020 a za 

obdobie január – február 2021 

 

Predkladá:    Ing. Anna Taškárová, PhD., hlavná kontrolórka mesta Pezinok 

Spracovala:   Ing. Anna Taškárová, PhD., hlavná kontrolórka mesta Pezinok 

 

Primátor vyzval poslancov k diskusii. 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=18570s
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➢ Poslankyňa Žárska – bude žiadať v interpelácii o poskytnutie záznamu o kontrole 

v PKC. 

Správa za rok 2020 neobsahuje vyhodnotenie kontroly VZN a ani uznesení MsZ (ani 

žiaden samostatný materiál nebol v roku 2020 predložený) a teda nebolo naplnené 

ustanovenie zákona o obecnom zriadení §18 d).  

V tejto súvislosti dáva do pozornosti materiál z 28.11.2019 bod 17, ktorý dokumentuje, 

že uvedené dve zákonom stanovené úlohy hlavného kontrolóra neboli uskutočnené za 

posledné 3 polroky.   

➢ Poslankyňa Štrbová – HK sa zodpovedá mestskému zastupiteľstvu. Prácu HK hodnotí 

veľmi negatívne 

➢ Poslanec Mács  

 

Predsedajúci ukončil diskusiu a dal hlasovať o bode  

 

23. hlasovanie: Prítomní: 20 

Za:27% (5) 

Milan Čech, Milan Grell, Adam Kovačovský, Juraj Pátek, Jozef Chynoranský 

Proti: 38% (7) 

Pavel Alexy, Ľuboš Hidaši, Kvetoslava Štrbová, Božena Mizerová, Elena Žárska, Matej 

Farbula, Marek Manák 

Zdržal sa:33% (6) 

Peter Janeček, Drahomír Šmahovský, Marián Šipoš, Roman Mács, Pavol Rybár, Mária 

Wagingerová 

Nehlasoval: 2 

Richard Oravec, Martin Dulaj 

Výsledok: bod neprešiel – neberie na vedomie 

 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=18884s 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie MsZ č. 1-10/2021 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, v zmysle ustanovenia §18f, ods. 1, písm. e) 

Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

neberie na vedomie 

Správu o kontrolnej činnosti útvaru hlavnej kontrolórky  

za rok 2020 a za obdobie január – február 2021 

 v znení predloženého materiálu 

 

 

12. Vyhodnotenie práce komisií MsZ za rok 2020 

Predkladá:   Ing. Jana Lehocká, prednostka MsÚ v Pezinku 

Spracoval:  Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ v Pezinku 

 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=18884s
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Bod uviedol primátor a vyzval predsedov jednotlivých komisií, aby sa v prípade doplnenia 

materiálu prihlásili a následne bude prebiehať diskusia. 

Predseda Komisie životného prostredia, prírodných hodnôt a odpadu poslanec Manák 

poďakoval členom komisie za prácu v roku 2020. 

Predseda komisie Na ochranu verejného záujmu poslanec Chynoranský (komisia nepodlieha 

vyhodnoteniu) upozornil poslancov, že sa blíži termín 31. marec a preto žiada poslancov, aby 

nezabudli podať majetkové priznanie. Oboznámil ich s pravidlami zasielania vyplnených tlačív. 

Predseda Komisie verejného poriadku poslanec Grell poďakoval členom komisie. Informoval, 

že budúci týždeň 10.3.2021 bude výberové konanie na post náčelníka mestskej polície. 

Diskusia: 

➢ Poslankyňa Žárska – žiada, aby predsedovia komisií zabezpečili prostredníctvom 

tajomníkov komisií zaslanie pozvánok aj v prípade online spôsobu rokovania komisií 

(aby všetci poslanci dostali link na pripojenie rokovania komisie) 

Do diskusie sa už nikto neprihlásil a primátor dal o bode hlasovať. 

24. hlasovanie: Prítomní: 20 

Za: 100% (20) 

Božena Mizerová, Milan Čech, Marek Manák, Milan Grell, Richard Oravec, Peter Janeček, 

Adam Kovačovský, Elena Žárska, Juraj Pátek, Jozef Chynoranský, Pavol Rybár, Drahomír 

Šmahovský, Marián Šipoš, Pavel Alexy, Kvetoslava Štrbová, Ľuboš Hidaši, Roman Mács, 

Matej Farbula, Martin Dulaj, Mária Wagingerová 

Proti: 0% (0) 

Zdržal sa: 0% (0) 

Výsledok: bod prešiel – berie na vedomie 

 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=19383s 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie MsZ č. 1-11/2021 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov 

berie na vedomie 

vyhodnotenie práce komisií MsZ za rok 2020 

(za každú komisiu uvedené vyhodnotenie činnosti a účasť jej členov) 

 

13. Návrh na zmenu v komisii MsZ (Komisia športu) 

Predkladá:   Ing. arch. Igor Hianik, primátor mesta Pezinok 

Spracoval:  Mgr. Peter Štetka, právnik MsÚ v Pezinku 

 

Diskusia:  

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=19383s
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➢ Poslanec Alexy – vysvetlenie účasti členstva v komisii 

 

25. hlasovanie: Prítomní:20  

Za: 100% (19) 

Milan Čech, Kvetoslava Štrbová, Peter Janeček, Drahomír Šmahovský, Ľuboš Hidaši, Mária 

Wagingerová, Elena Žárska, Adam Kovačovský, Jozef Chynoranský, Pavol Rybár, Marek 

Manák, Božena Mizerová, Juraj Pátek, Martin Dulaj, Pavel Alexy, Matej Farbula, Marián 

Šipoš, Milan Grell, Roman Mács 

Proti: 0% (0) 

Zdržal sa: 0% (0) 

Nehlasoval: 1 

Výsledok: bod prešiel – berie na vedomie 

 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=20032s 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie MsZ č. 1-12/2021 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 a § 15 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov  

v 11. Komisii športu 

(a) berie na vedomie 

 skončenie členstva člena: Marek Sobolič 

 

14. Interpelácie poslancov 

 

❖ Poslanec Mács – rozmiestnenie zberných nádob na kuchynský odpad v meste 

Odpovedal Ing. Záchenský, VVaŽP 

 

❖ Poslanec Alexy – faktická poznámka (riešiť individuálne) 

❖ Poslac Rybár – kde sa dajú biologicky rozložiteľné vrecká na tento odpad kúpiť? 

Odpovedal Ing. Záchenský, VVaŽP 

 

❖ Poslankyňa Žárska  

- Interpelácia smerom k HK 

„V súvislosti s predloženým materiálom k bodom 10 a 11, Vás chcem požiadať 

v zmysle zákona o obecnom zriadení §18f bod (4), aby mi ako poslankyni MsZ bola 

zaslaná správa o kontrole v Pezinskom kultúrnom centre za rok 2019 (uvedené 

v bode 10.). 

V správe (bod 11.) uvádzate na s.2. odsek 2 posledná veta: „V rámci kontroly 

uskutočnenej útvarom HK v jednej príspevkovej organizácii Mesta počas roka 2020 

bolo zistené, že nepostupuje v zmysle platných právnych predpisov“. 

Prosím, aby mi bol poskytnutý záznam o kontrole v danej príspevkovej organizácií 

a aký ste navrhli spôsob odstránenia tohto nesúladu, resp. aké ste vyvodili 

opatrenia?“ 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=20032s
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Odpoveď: písomne (po ukončení MD) 

➢ Interpelácia smerom k ZPR Wagingerová 

Žiada aktualizovať Koncepciu školstva, v termíne do júnového zastupiteľstva 

Odpoveď: súhlas 

➢ Interpelácia smerom k VVaŽP, Záchenský 

Aká bude logistika rozdeľovania kontajnerov so sáčkami do bytoviek 

Odpovedal Ing. Záchenský, VVaŽP 

➢ Lokalita Starý dvor – zaslala e-mail. Týka sa to riešenia kontajnerových stanovíšť, 

rozbitých chodníkov, doplnenia mestskej zelene, či sa dá niečo spraviť ohľadom 

kosenia. Vypovedanie zmluvy za kosenie a riešenie parkoviska. 

Odpoveď: písomne 

➢ Interpelácia smerom k riaditeľovi MPS 

Objednávka v sume 3 tisíc eur – roznášanie košov do rodinných domov. Aký je stav 

a či nevedia pomôcť aj ohľadom roznášania do bytových domov. (zatvorená 

plaváreň – pracovníci by mohlo pomôcť) 

Odpovedal: RMPS, Dušan Chudý 

 

❖ Poslanec Šmahovský 

➢ Interpelácia smerom k VVaŽP, Záchenský 

Rekonštrukcia telocvične na Oreší. Preberací protokol – chce byť prítomný pri 

preberaní, nakoľko tam sú ešte nedoriešené veci. 

Odpovedal Ing. Záchenský, VVaŽP (zašle protokol) 

ZPR Wagingerová: vysvetlenie ohľadom vznikajúcej plesne 

 

❖ Poslanec Dulaj 

➢ Interpelácia smerom k VVaŽP, Záchenský 

Pozdĺžne parkovanie a jeho dopravné značenie pod kláštorom (interpelácia trvá už 

od novembra 2020 a odpoveď ešte nedostal) 

Odpovedal Ing. Záchenský, VVaŽP (odpoveď zašle písomne poslancovi) 

Poslanec Šipoš – faktická poznámka k parkovaniu (zastavenie, nie státie) 

 

❖ Poslankyňa Štrbová 

➢ Potvrdenie termínov MsZ (25.3.2021) 

➢ Kedy bude výberové konanie na riaditeľa TV PEZINOK ? 

➢ Kedy bude výberové konanie na post referenta na ÚHK ? 

➢ Žiada všetkých tajomníkov a predsedov komisií, aby poslancom boli zasielané 

pozvánky aj s linkom 

➢ Fakturácia od MPS – nesúhlasí s tým 

➢ Zaželala všetkým pracovníkom MsÚ, ale aj škôl, ktorí sú momentálne chorí, skoré 

uzdravenie a zotavenie 

➢ Žiada pre poslancov zoznamy žiadateľov na odkúpenie pozemkov a nájmov tak, ako 

boli uvedené v novom čísle Pezinčana – písomne zaslať 

➢ Poďakovala Petrovi Štetkovi za dlhoročnú prácu na mestskom úrade v prospech 

Pezinka 
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➢ Upozornenie na chybné číslovanie v zápisnici z mestskej rady 

➢ Poslanec Grell – nesúhlasí so zaslaním linku pre všetkých poslancov 

➢ Poslankyňa Žárska – mandát poslanca – GDPR 

➢ Poslanec Hidaši  

➢ Primátor 

➢ Poslanec Grell 

➢ Poslankyňa Štrbová 

➢ Poslankyňa Žárska – Štatút komisie 

➢ Poslanec Alexy  

➢ Poslanec Janeček 

Odpovedal: primátor 

 

❖ Poslanec Hidaši 

➢ Interpelácia smerom k VVaŽP, Záchenský 

Uzatvorenie zmluvy s odberateľom kuchynského odpadu – riešilo sa aj zvýšenie 

dezinfekcie týchto nádob a čistenie okolia 

Odpovedal: VVaŽP, Záchenský 

➢ Prizývanie pri zadávaní rekonštrukcie chodníkov, kontajnerových stojísk – bol by 

rád, ak by poslanci boli prizývaní 

Odpovedal: primátor 

➢ Interpelácia smerom k RMPS, Dušan Chudý 

Zamestnanci na plavárni 

Odpovedal: RMPS, Dušan Chudý 

Distribúcia smetných košov – bude upravená pracovná doba? 

Odpovedal: RMPS, Dušan Chudý 

 

❖ Poslankyňa Žárska  

Poďakovala pani doktorke Šimkovej, ktorá vykonala kus dobrej práce v zariadení 

opatrovateľskej služby na Komenského ulici (napriek tomu, že naši klienti neboli všetci 

jej pacienti) 

 

❖ Poslanec Manák 

➢ Ako prebehla súťaž ohľadom firmy JRC, čo všetko za tie peniaze mesto dostalo? 

(odpoveď zaslať písomne) 

➢ Poďakoval všetkým, ktorí sa podieľali na testovaní občanov mesta 

Odpovedal: VVaŽP, Záchenský 

 

❖ Poslanec Kovačovský – príspevok nie je interpelácia 

➢ Primátor 

➢ Poslanec Manák 

➢ Poslankyňa Žárska 

 

❖ Poslanec Šipoš – žiada o písomné zaslanie  
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– Na základe akej zmluvy alebo zábere verejného priestranstva je užívaný priestor pri 

bývalom Lipárovi ? 

– Ďakuje za možnosť testovania a za zvládnutie karantény v Glejovke 

– Bude rád, ak by sa MsZ (ak to bude možné) konalo prezenčne 

Odpovedal: primátor 

 

❖ Poslanec Oravec 

➢ Interpelácia ohľadom cyklochodníka Pezinok – Limbach, v akom to je štádiu ? Ako 

sme pokročili s dodatkami ohľadom navýšenia finančných prostriedkov na 

vybudovanie tohto cyklochodníka 

Odpovedal: primátor    

 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=20162s 

 

15. Rôzne 

 

15.1. Zámer zvyšovania nájmov v Mestskej poliklinike 

 

Poslanec Juraj Pátek ako riaditeľ PMS informoval poslancov, že plánované zvyšovanie nájmov, 

vzhľadom k pretrvávajúcej pandemickej situácií, po dohode s primátorom, nebude. 

Konštatoval, že zvyšovanie nájmu by bolo v tomto čase kontraproduktívne. 

Niektorí nájomcovia už avizovali v takom prípade odchod z polikliniky. Nájom im ponúkajú 

niektorí developeri vo svojich priestoroch za výhodnejších finančných podmienok.  

 

Diskusia: 

➢ Poslanec Rybár – žiada zaslať zoznam developerov, ktorí ponúkajú výhodnejší nájom 

➢ RPMS, Pátek 

 

15.2.Personálne zloženie Mestskej rady 

 

Poslanec Mács si žiada ozrejmiť personálne zloženie Mestskej rady v Pezinku, ktorá bola 

schválená uznesením MsZ č. 6/2019. Zástupca primátora sa v zmysle zákona o obecnom 

zriadení automaticky stáva členom MsR. Vzhľadom k tomu, že sa poslanec Šipoš vzdal funkcie 

zástupcu primátora, či by nebolo procesne správne, keby bolo jasné, či je naďalej členom MsR 

na základe územného členenia alebo na základe zloženia politických strán. 

Nechce spochybnovať jeho členstvo, chce len vedieť, akým spôsobom sa jeho členstvo v rade 

v tomto okamihu nesie. 

K téme sa vyjadril primátor a daný problém objasnil – územný princíp  

 

Diskusia: 

➢ Poslanec Mács 

➢ Poslanec Šipoš 

➢ Poslankyňa Žárska 

➢ Poslanec Šipoš 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=20162s
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➢ Primátor 

 

15.3 Kontrola rozpočtu 2021 

 

Poslanec Šipoš – poslanecký návrh 

 Mesačne predkladať poslancom vecné i finančné plnenie 

rozpočtu 2021 

Odôvodnil podanie tohto poslaneckého návrhu – včas reagovať a predkladať úpravy 

Diskusia: 

➢ VFO, Ing. Gusejnova (jedine predbežné plnenie) 

➢ Poslanec Šipoš (ide nie o účtovnícke, ale vecné plnenie) 

➢ VVaŽP, Ing. Záchenský 

➢ VFO, Ing. Gusejnova 

➢ VMO, Ing. Ruppertová 

➢ Poslanec Šipoš 

➢ Poslankyňa Žárska 

➢ Poslanec Šipoš 

➢ Poslankyňa Žárska 

➢ Poslanec Šipoš – Termín do zastupiteľstva 25.3.2021 

 

Výsledok diskusie: 

Do budúceho zastupiteľstva predložiť jednoduchý materiál, ktorý bude sumarizovať aké dáta 

pri čerpaní rozpočtu sa budú po jednotlivých oddeleniach vykazovať. 

 

15.4. Zvýšenie efektivity výberu daní v súvislosti s uzneseniami prijatými 

v decembri 2020 

 

Poslanec Šipoš konštatoval, že sa opiera o uznesenia MsZ č. 1- 158/2020 a č. 1-159/2020, 

ktoré hovoria o zabezpečení a kampani výberu daní. 

Prosí MsZ o podporu poslaneckého návrhu  

 Predložiť mestskému zastupiteľstvu harmonogram plánu naplnenia 

týchto dvoch uznesení ( č. 1- 158/2020 a č. 1-159/2020) 

Termín: do najbližšieho zastupiteľstva 

Diskusia: 

➢ Poslanec Mács 

➢ Poslanec Šipoš – personálne naplnenie, softvérove zabezpečenie 

➢ Poslankyňa Žárska 

➢ Poslanec Šipoš 

➢ Poslanec Oravec 

 

Poslanec Šipoš sformuloval text uznesenia: Predložiť mestskému zastupiteľstvu harmonogram, 

respektíve plán naplnenia uznesení MsZ č. 1- 158/2020 a č. 1-159/2020. Termín: 25.3.2021 

 

Primátor dal o poslaneckom návrhu poslanca Šipoša hlasovať. 
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26. hlasovanie: Prítomní: 17  

Za: 92% (15) 

Peter Janeček, Marek Manák, Milan Čech, Martin Dulaj, Elena Žárska, Juraj Pátek, Marián 

Šipoš, Milan Grell, Mária Wagingerová, Adam Kovačovský, Kvetoslava Štrbová, Drahomír 

Šmahovský, Roman Mács, Božena Mizerová, Richard Oravec 

Proti: 0% (0) 

Zdržal sa: 7% (1) 

Ľuboš Hidaši 

Nehlasoval: 1 

Výsledok: bod prešiel – ukladá MsÚ 

 

Výsledok hlasovania: Uznesenie MsZ č. 1-13/2021 

Mestské zastupiteľstvo v Pezinku, 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov 

ukladá MsÚ 

Predložiť mestskému zastupiteľstvu harmonogram, respektíve, plán naplnenia uznesení 

MsZ  č. 1- 158/2020 a č. 1-159/2020. Termín: 25.3.2021. 

 

15.5. Diskusia k prevodu pozemku, „Lokalita na ul. 1. mája (pozemok pri 

futbalovom štadióne)“ 

  

Bod do programu navrhol poslanec Rybár (ako člen mestskej rady), nakoľko však nebol 

momentálne prítomný na rokovaní, s obsahom tohto bodu oboznámil poslancov primátor. 

K materiálu sa vyjadrovalo už mestské zastupiteľstvo a aj mestská rada. Mestská rada má iný 

názor ako mestské zastupiteľstvo, z tohto dôvodu je tento bod predložený na diskusiu. 

Diskusia: 

➢ Poslankyňa Žárska (bod mal ísť na pracovné MsZ) 

➢ Poslanec Šipoš 

➢ Poslanec Hidaši 

➢ Poslanec Šipoš 

➢ Poslanec Hidaši 

Predsedajúci ukončil diskusiu k bodu 

 

15.6.Vytvorenie pracovnej skupiny, ktorá sa bude starať o potreby a dotačné 

schémy pre tých, čo sú postihnutí covidom (bod vznikol počas diskusie 

ohľadom pomoci podnikateľom v čase pandémie) 

  

Finančné prostriedky, ktoré bude mať mesto z testovania (prebytok), sú určené práve pre 

občanov, ktorí boli zasiahnutí covidom. ZPR Wagingerová navrhla pre tento účel vytvoriť 

pracovnú skupinu. Žiada poslancov, ktorí majú záujem o členstvo v tejto komisii, aby sa 

prihlásili. Je potrebné vytvoriť základné pravidlá pre fungovanie tejto komisie. 
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➢ ZPR Wagingerová – vytvorenie dotačnej schémy 

➢ Poslanec Mács – nominujú svojho zástupcu – najneskôr 9.3.  

➢ Poslanec Dulaj – hlási sa do pracovnej skupiny 

➢ Primátor – najneskôr do 10.3.2021 zaslať e-mail s prihlásením do pracovnej skupiny 

Následne z toho urobia( primátor a ZPR) stručný záver, ktorý pošlú aj ostatným 

poslancom. Pripravia oficiálne rámce do najbližšieho zastupiteľstva, aby sa takáto 

skupina vytvorila oficiálne a aby mohla čo najskôr pracovať na podpornej schéme. 

  

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=24390s 

  

16. Informácia primátora 

 

Informoval o stave pozitívne testovaných pracovníkov mestského úradu, ktorých je v tomto 

čase málo cez 10 percent. V najbližších dňoch budú známe výsledky testov pracovníkov, ktorí 

sú momentálne v karanténe. Najviac je oslabený Stavebný úrad, ale nie je potrebné prerušiť 

jeho prevádzku. 

V prípade zhoršenia stavu primátor o tom bude informovať poslancov aj občanov. 

  

Tento týždeň mesto Pezinok netestuje – nevie zabezpečiť personálnu zložku (pracovníčka 

pozitívna). 

  

Dnes bude zverejnená výzva pre všeobecných lekárov a špecialistov, ktorí liečia covidových 

pacientov. Cieľom je pomôcť pacientom lepšie zvládať domácu liečbu a nezaťažovať 

nemocnice. Mesto Pezinok vlastní päť kusov kyslíkových prístrojov, ktoré zakúpilo pre potreby 

Zariadenia opatrovateľskej služby (ZOS) na Komenského ulici v čase zhoršenej 

epidemiologickej situácie na konci januára 2021. Aj vďaka nim je v súčasnej dobe situácia v 

zariadení stabilizovaná.  Keďže kyslíkové prístroje sú voľné, mesto sa rozhodlo poskytnúť ich 

ľuďom, ktorí ich potrebujú. 

  

Výjazdová očkovacia služba – zvažuje sa 

  

Parkovanie v meste. Prebieha intenzívna kontrola dodržiavania parkovania na vyznačených 

parkovacích miestach. 

  

ZPR Wagingerová podala informáciu ohľadom otvárania základných škôl a materských škôl 

  

Diskusia: 

➢ Poslanec Mács – treba riešiť parkovaciu politiku 

➢ Poslanec Hidaši – rokovanie na BVS (aké sú výsledky) 

➢ Primátor – kanalizácia Grinava – bolo rokovanie na BVS. Čaká sa na výsledok 

verejného obstarávania zo strany BVS 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=24390s
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➢ Poslankyňa Žárska – vytvorenie očkovacieho centra, očkovanie pedagogických 

pracovníkov. Aký je stav v Glejovke po karanténe ? 

➢ ZPR Wagingerová 

➢ Poslanec Grell  

➢ Primátor 

➢ ZPR Wagingerová 

➢ Poslanec Dulaj 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=28029s 

  

 

Keďže body programu boli vyčerpané, primátor sa poďakoval všetkým zúčastneným za 

diskusiu a za príspevky a zaželal im veľa zdravia a ešte pekný deň. 

 

 

 

 

 

 

 

 

___________________      _______________________ 

Ing. arch. Igor Hianik     Ing. Jana Lehocká 

      primátor                   prednostka MsÚ 

 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=YBZlOMPe3eY&t=28029s

